
                                                 Zápis č. 4
z jednání výboru Společenství vlastníků jednotek Jungmannova 1443-1448
                                        ze dne 4. května 2015 

Přítomni: ing. Karásek, Vosátka, ing. Hornych, Hovadová, ing. Vacek
Předseda kontrolní komise SVJ: Hylmar

Schůze byla zahájena předsedou SVJ ing. Karáskem.

Bude zaplacena daň z nemovitostí za obchod v částce 3 420,- Kč

Na opravu domácích telefonů je objednán opravář na 12.5. 2015
nahlášeno bylo kolem 30ti závad

Částka za opravu výtahu ve vchodě 1444 - provedla firma MSV výtahy a.s. – 1 875,- Kč

Reklamace zadních pavlačí bylo  firmou DELFIN-HK s.r.o., provedeno a závady byly
odstraněny

Kamery ve zkušebním provozu jsou nainstalovány ve vchodě 1445
jedna kamera je nainstalována ve vestibulu u schránek a další kamera je nainstalována
ve výtahové kabině, bohužel v současné době není funkční, vyskytly se technické
problémy,  intenzivně se pracuje na jejich odstranění
po ukončení zkušebního provozu budou kamery nainstalovány do všech vchodů

Jak již bylo uvedeno v zápisu č.2/2015 a č.3/2015 byla uhrazena faktura za vadné
šoupě (šoupě se nachází v obchodě), zde však bylo ještě jedno nefunkční šoupě,
které bylo vyměněno firmou Veolia Hradec Králové a následně přefakturováno
instalatérovi Strnadovi, ( faktura na částku 6 150,- Kč) ten následně provedl
přefakturaci na SVJ (SVJ je vlastníkem těchto šoupat), faktura byla uhrazena

Výzva pro majitele psa, který si plete zadní pavlače s venkovním prostranstvím před domem
a chodí zde venčit svého psa (vchod 1443, 1. patro zadních pavlačí), a exkrementy po svém
psovi neuklízí!!!!!!!!!!!!!!!!
Majiteli psa, zamysli se nad sebou, nad svým nevhodným a bezohledným chováním, které
znepříjemňuje život ostatním obyvatelům!!!!!!!!!!!!

Dlužníci budou opět vyvěšeni ve skříňkách ve vestibulu.

Další schůze výboru SVJ je naplánována na termín 2. června 2015 od 18,30 hod.

Zapsala: Lenka Hovadová 


